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Cílem práce je zhodnotit změny a záměry na změny v území obce Kytlice z hlediska 

cílů udržitelného rozvoje území, zejména pak ochrany přírody a krajiny, vyjádřených 

v dokumentech CHKO, územního a strategického plánování.  

Otázky: 

1. Jaký máte vztah k obci Kytlice? 

2. Jak dlouho zde žijete? 

3. Jaké změny se v obci udály za posledních 5 let? Jak ty zásadní, tak i ty méně 

zásadní, ze všech oblastí (např.: dopravní infrastruktura, technická infrastruktura, 

občanské vybavení, příroda, zeleň, veřejná prostranství, výstavba, rekonstrukce, 

voda – přehrada, rybník, řeka Kamenice, mobiliář, turistika, rekreace, erozní opatření, 

kulturní vyžití v obci, …) 

4. Které ze změn v minulosti pro Vás osobně byly přínosem + proč, a které byste 

naopak hodnotil/a negativně + proč? 

5. Jaké změny jsou v obci naplánovány do budoucna? 

6. Kterých změn z budoucna se obáváte a proč? 

7. Plánuje obec nějaké záměry pro podporu sociální soudržnosti obyvatel, podporu 

vzdělanosti kraje, zlepšení sociálních podmínek kraje, zlepšení zdravotního stavu 

obyvatel, snížení míry nezaměstnanosti obyvatel či zlepšení dopravní, technické 

infrastruktury a občanské vybavenosti? 

8. Tvoří obec nějaké konkrétní záměry a opatření, podporující ochranu přírodních 

hodnot jako jsou pískovcové skály či čedičové (sopečné) kužely? 

9. Vytváří resp. myslí obec na případná rizika a přírodní katastrofy (eroze, sesuvy půdy, 

sucho, …) a chrání se nějak preventivně před nimi? A má obec nějaká 

protipovodňová opatření?  

10. Respektuje obec ve svých záměrech Plán péče CHKO Lužické hory + jak? 

11. Obec Kytlice se nachází v CHKO Lužické hory. Je CHKO LH obci přínosem a ku 

prospěchu či nikoli, a jak a kdy konkrétněji záměry obce střetávají s požadavky a 

podmínkami CHKO.  

12. Vytváří obec nějaké speciální opatření, podmínky či plány na podporu ochrany své 

přírodní památku – šafránové loučky?  

13.  Má obec nějaké záměry se svým hlavním vodním tokem resp. Evropsky významnou 

lokalitou Horní Kamenicí?  

14. Cení si obec a její občané výskytu na svém území celosvětového chřástala polního? 

Vytvářejí nějaké speciální podmínky v souladu s jeho ochranou?  

15. Je památný Dub u Svobodů chráněn nějakým speciálním záměrem obce? Udržuje ho 

obec nějak a stará se o něj? 
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16. Zajímají se občané Kytlic a samozřejmě i vy osobně o vytváření územního plánu, a 

případně jak a o co?  

17. Jak hodnotíte současný Návrh územního plánu? Bude pro obec spíše přínosem, či 

jsou v něm návrhy, které by mohli mít naopak negativní dopad + konkrétně.  

18. Co si myslíte o turistickém ruchu a rekreaci v obci? Lze uvést i konkrétní věci, které 

jsou kladné a které naopak hodnotíte záporně.  

19. Jak důležité jsou pro obci a samozřejmě pro Vás osobně kulturní společenské akce 

v obci?  

20. Jak funguje spolupráce na projektech s Místní akční skupinou Český sever?  

21. Jak byste zhodnotil/a současnou zástavbu v obci a jaký je Váš názor na výstavbu?   

22. V obci proběhly tyto změny: Rekonstrukce a výstavba obecních komunikací, výstavba 

a rekonstrukce příkopů, vodotečí a propustků, multifunkční hřiště Kytlice, separace 

bioodpadu a domácího kovu, rozšíření a rekonstrukce veřejného osvětlení, 

dokončení stavebních úprav obecního domu, péče o veřejnou zeleň a veřejná 

prostranství, výstavba hasičárny. Jak tyto změny hodnotíte? Co obci či Vám 

konkrétně přinesly?  

23. Jak vnímáte budoucí záměr v obci - nově vymezený koridor E25 pro vedení 110 kV 

na trase Nový Bor – Nová Huť – elektrická stanice Varnsdorf? Bude pro obci 

přínosem či naopak + proč?  

24. Bude vymezený železniční koridor (široký 120 m) na trase Děčín – Rybniště – 

Rumburk a pak pokračující dál pro obec a její občany přínosný? Navrhuje se zde i 

optimalizace na minimální rychlost 80 Km/h a dílčí zkapacitnění.  

25. Jak hodnotíte vymezení koridor pro cyklostezku zvanou Jetřichovická?  

26. Potýká se obec Kytlice s problémem, že při vytápění tuhými palivy (především 

v zimě) má znečištěné ovzduší? Pokud ano, řeší to nějak?  

 

Bc. Kateřina Miláčková 


